
1

MĚSÍČNÍK OBČANŮ A PŘÁTEL JÍLOVÉHO

KVĚTEN 2015

Jílovská
Číslo 5
Ročník XXIV
Vyšlo dne: 22. 5. 2015
Zdarma

SOVA
Uvnitř mimo jiné najdete:

• dTest – reklamace zboží… str. 4
• Den Země v Jílovém… str. 5
• Štafetový běh 
   zámeckým parkem… str. 6
• Noc kostelů v Jílovém… str. 8
• Anketa… str. 9
• Vítání občánků… str. 12

Události MP, JSDHO Nastává čas další přípravyŠkolní liga v miniházené

str. 7str. 3 str. 7

Kulturní kalendář

na červen,

vložené 

listy

PŘÍŠTÍ ČÍSLO
Červnové číslo Jílovské sovy vy-
jde v pátek 19. června 2015 
Uzávěrka všech příspěvků je 
v pátek 5. června v 11 hodin.

Elce pelce,
co se dozvím v naší školce
Zimu jsme vyhnali, barevná vajíčka vykole-
dovali. Jen co párkrát svěží větřík zafoukal, 
čekala nás další jarní událost - Elce pelce. 
Nezastihla nás nepřipravené. Venku ještě 
vládla paní zima a my již jarně dumali, čím 
hezkým s  našimi dětmi zaujmout na již 
9. ročníku naší školkové tradice. Do pří-
prav se zapojili úplně všichni. K paním 
učitelkám ze všech třech budov mateřské 
školy, v  čele s  paní ředitelkou Helenou 
Říhovou, se přidali i provozní pracovníci 
a v neposlední řadě rodiče. Na konci práce 
plné soustředění, shánění, hraní a vyrábě-
ní vzniklo nádherné dílko hodné slavnost-
ních prostor Městského divadla Děčín. 

A jak to všechno dopadlo? Přišli jsme osla-
vit jaro a to se také povedlo. Budova za-
plněná až po střechu a stojící aplaudující 
diváci mluví za vše. Děkujeme tímto všem 
sponzorům, kteří pomohli ke vzniku před-
stavení Elce pelce podeváté a v neposled-
ní řadě rodičům, bez jejichž spolupráce by 
byl výsledek poloviční. Poloviční o radost, 
nadšení, elán a potěšení z dobře vykonané 
práce. A děti? Ty jsou právem pyšné. A mají 
být na co. 
Z celé akce vzniklo i DVD, které bude ještě 
dlouho připomínat společné chvíle radosti 
a kamarádství.

regi

POZVÁNKA

 na 6. zasedání Zastupitelstva města Jílo-

vé, které se bude konat v úterý 23. 6. 2015 
od 16 hodin v  1. patře Jílovského zámku. 
Program bude zveřejněn na plakátech 
a úředních deskách města.

Dne 15. 6. 2015
se od 16 hodin koná valná 
hromada honebního 
společenstva Jílové, 
místo konání MěÚ Jílové, 
kancelář starosty.

, 

foto: Hampl Ateliér Jílové
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Zastupitelstvo města Jílové 
dne 21. 4. 2015 mimo jiné:

KOMPLETNÍ ZÁPIS A VÝPIS Z PŘIJATÝCH USNESENÍ 

ZMJ JE ZVEŘEJNĚN NA WEBOVÝCH STRÁNKÁCH MĚSTA 

WWW.MUJILOVE.CZ.ak 
tě 

k-
ky 

• vzalo na vědomí Zápis z jednání č. 06-2015/03-
FV Finančního výboru ze dne 12. 3. 2015, 
Zápis z  jednání č. 07-2015/03-FV Finančního 
výboru ze dne 17. 3. 2015 a Zápis z  jednání 
č. 08-2015/04-FV Finančního výboru ze dne 
8. 4. 2015; vzalo na vědomí doporučení FV 
rozdělit výsledek hospodaření ZŠ a MŠ za rok 
2014 a realizovat další doporučení v  souladu 
se závěry zápisů z  kontrol uvedených organi-
zací; schválilo proplacení dotace na rok 2015 
u zájmových organizací Klub biatlonu Jílové, 
Jílovský komorní sbor, SDH Jílové – Modrá a TJ 
Obalex Jílové až po provedení kontroly dokla-
dů předložených k vyúčtování poskytnutého 
příspěvku za rok 2014; uložilo Odboru finanč-
nímu vyžádat doplnění dokladů vyúčtování 
příspěvku za rok 2014 u zájmových organizací 
Klub biatlonu Jílové, Jílovský komorní sbor, SDH 
Jílové – Modrá, TJ Obalex Jílové, MC Sovička 
a Středisko volného času ZŠ Jílové a provést je-
jich následující kontrolu
• vzalo na vědomí Zápis z jednání č. 05-2015/04-
KV Kontrolního výboru ze dne 15. 4. 2015 a Zá-
pis z jednání č. 06-2015/04-KV Kontrolního vý-
boru ze dne 20. 4. 2015
• vzalo na vědomí předložené žádosti o čerpání 
příspěvků na rok 2015 z rozpočtu Města Jílové 
na činnost zájmových organizací ve výši:
SDH – Jílové-Modrá  80 000 Kč
FC Jiskra Modrá 150 000 Kč
Klub biatlonu Jílové 110 000 Kč
ZŠ Jílové – Středisko volného času 131 000 Kč
Jílovský komorní sbor 109 700 Kč
FK Jílové o.s. 150 000 Kč
• schválilo v souladu se schváleným rozpočtem 
Města Jílové pro rok 2015 poskytnutí příspěvků 
ve výši: 
SDH – Jílové-Modrá 80 000 Kč
FC Jiskra Modrá 150 000 Kč
Klub biatlonu Jílové 110 000 Kč
ZŠ Jílové – Středisko volného času 131 000 Kč
Jílovský komorní sbor 109 700 Kč
FK Jílové o.s. 150 000 Kč
• vzalo na vědomí Zápis z pracovního semináře 
členů Zastupitelstva města Jílové, který se ko-
nal dne 24. 3. 2015 na základě usnesení ZMJ č. 
102/2015/Z ze dne 24. 2. 2015
• vzalo na vědomí záměr Povodí Ohře s.p., 
zastoupeného AZ CONZULT s.r.o., realizovat 
opravu pravobřežní zdi Jílovského potoka pod 
Kamenným Dvorem a odstranit zřícené části 
skalního masivu, při jehož realizaci je po dobu 
stavby plánován zábor pozemků města s  ná-
sledným odkupem těch částí pozemků města, 
které budou stavbou trvale zabrané, přičemž 
dotčenými pozemky města budou p.p.č. 186/3, 
p.p.č. 187/4 a p.p.č.718/13 v  k.ú. Martiněves 
u Děčína; schválilo záměr dočasného záboru 
částí pozemků města, a to části p.p.č. 186/3 
o výměře 191 m2, části  p.p.č. 187/4 o výměře 
314 m2 a části p.p.č. 718/13 o výměře 1 m2 , vše 

v k.ú. Martiněves u Děčína, a to po dobu reali-
zace výše uvedené stavby; schválilo záměr trva-
lého záboru pozemků města a budoucí prodej 
těchto, stavbou investora, trvale zabraných 
částí pozemků města, schválilo odstranění dře-
vin rostoucích na pozemku p.p.č. 186/3 v  k.ú. 
Martiněves u Děčína určených z důvodu stavby 
ke kácení; schválilo vyjmout ze Zemědělského 
půdního fondu části pozemků určené k trvalé-
mu záboru a budoucímu prodeji
• vzalo na vědomí předloženou zastavovací stu-
dii lokality k výstavbě rodinného bydlení „RD ul. 
Libušina“, vyhotovenou Ing. Arch. Vlastimilem 
Stránským ve třech variantách (A, B, C), ve věci 
zástavby pozemků města, p.p.č. 233/6, p.p.č. 
285/1 a p.p.č. 282 v k.ú. Jílové u Děčína, rodinný-
mi domy; schválilo pro další jednání a řízení ve 
věci dělení a budoucího prodeje pozemků měs-
ta v  uvedené lokalitě postupovat dle varianty 
A výše uvedené zastavovací studie, přičemž 
město nebude investovat do zasíťování jednotli-
vých parcel; schválilo záměr prodeje uvedených 
pozemků s tím, že se nebude realizovat dle Zá-
sad pro stavebníky; vzalo na vědomí nutnost zří-
zení příjezdové komunikace k jednotlivým par-
celám za účelem přístupu a příjezdu od existující 
veřejné komunikace, přičemž na její realizaci se 
město nebude nijak podílet, ani investovat její 
výstavbu; schválilo při prodeji jednotlivých par-
cel k zástavbě neprodat společně s těmito podíl 
na pozemku určeném pro zřízení komunikace, 
tento zůstane ve vlastnictví města, které po do-
stavbě komunikace tuto převezme bezúplatně 
do vlastnictví a správy
• schválilo bezúplatný převod vybraných po-
zemků z  majetku České republiky – Státního 
pozemkového úřadu, do majetku Města Jílové 
a budoucí uzavření smlouvy o bezúplatném 
převodu; schválilo převzetí závazků plynoucích 
z nájemních nebo jiných smluv o omezení s je-
jich nakládáním uzavřených současným vlast-
níkem
• projednalo další záležitosti týkající se pozem-
ků (způsoby ocenění pozemků, kupní smlouvy, 
záměry prodeje, žádosti)
• vzalo na vědomí žádost o koupi přístavku 
u ZŠ Mírové nám. 227, schválilo nevyhovět této 
žádosti
• revokovalo usnesení, přijaté dne 22. 6. 2010 
na 34. zasedání Zastupitelstva města Jílové, 
týkající se záměru spolufinancování výstavby 
příjezdové komunikace ke garážím na části po-
zemku p.p.č. 636/15 v k.ú. Martiněves u Děčína 
z  rozpočtu města (garáže „Nová ul.“); schválilo 
nevyhovět žádosti stavebníků o realizaci ko-

munikace k nově vystavěným garážím; vzalo na 
vědomí zápis změny druhu pozemku a tím le-
galizaci „stavby“ příjezdové komunikace vybu-
dované stavebníky garáží; schválilo nepřebírat 
„stavbu“ příjezdové komunikace, vybudované 
stavebníky garáží k  řadovým garážím v Marti-
něvsi umístěnou na p.p.č. 636/119 v  k.ú. Mar-
tiněves u Děčína, do vlastnictví Města Jílové; 
schválilo pokračovat v zajišťování podkladů 
a v řízení ve věci prodeje pozemku města, čás-
ti p.p.č. 636/15 v k.ú. Martiněves u Děčína, za-
stavěné řadovými garážemi ve vlastnictví sta-
vebníků, a v prodeji jednotlivých zastavěných 
ploch, a to bez ohledu na jednání ve věci majet-
kových vztahů ke stavbě komunikace
• schválilo uzavření Smlouvy o poskytnutí 
podpory ze Státního fondu životního prostře-
dí ČR, v rámci Operačního programu Životního 
prostředí k akci „Snížení energetické náročnos-
ti objektu MŠ Průběžná“, mezi Městem Jílové 
a Státním fondem životního prostředí České 
republiky 
• vzalo na vědomí návrh nařízení města č. 1/2015 
Tržní řád, kterým se zakazuje pochůzkový 
a podomní prodej a související materiál před-
kládaný do rady města; nemělo připomínky 
k tomuto návrhu
• vzalo na vědomí rezignaci členů redakč-
ní rady periodika Jílovská sova ke dni 30. 4. 
2015; vzalo na vědomí návrh stávajících členů 
redakční rady na obsazení uvolněných pozic 
v redakční radě od 1. 5. 2015; jmenovalo nové 
členy redakční rady Jílovské sovy s účinností od 
1. 5. 2015, kterými jsou: Ing. Kamil Šembera, 
Mgr. Miriam Fábelová a slečna Lenka Ond-
rášová; s  účinností od 1. 5. 2015 jmenovalo 
Ing. Kamila Šemberu šéfredaktorem redakční 
rady Jílovské sovy 
• vzalo na vědomí doplňující informace týka-
jící se zavedení elektronického hlasovacího 
zařízení pro jednání ZMJ; revokovalo usnesení 
č. 98/2015/Z ze dne 24. 2. 2015 týkající se bez-
platného předvedení elektronického hlasovací-
ho zařízení; schválilo zavedení systému ručního 
záznamu jmenovitého hlasování členů ZMJ 
v průběhu zasedání
• vzalo na vědomí materiál předložený zastupi-
telem J. Peterkou týkající se možnosti zbudovat 
v Kamenci sportoviště svépomocí; vzalo na vě-
domí, že předmětný pozemek se nachází dle 
územního plánu v nezastavitelném území obce 
a stavba podobného charakteru nemůže být na 
tomto místě povolena.

Ing. Radka Tomanová, 
tajemnice MÚ
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události za duben
Hasiči hlásí...

Program rozvoje obce
setkání s občany

Dne 6. 4. požádal operač-
ní OO PČR Děčín – Pod-
mokly o výjezd hlídky MP 
Jílové. Bylo oznámeno, že 
v  ulici Lipová u telefonní 

budky leží nějaký muž. Hlídka MP prově-
řila obě telefonní budky v ulici Lipová, ale 
žádného ležícího muže nenašla. Strážníci 
se tedy telefonicky spojili s oznamovatel-
kou, která jim sdělila, že k  ležícímu muži 
přišel nějaký muž se ženou. Zvedli ho 
a odváděli směrem k horní části ulice Li-
pová.
Později se hlídce MP podařilo zjistit to-
tožnost hledaného. Byl v  silně podnapi-
lém stavu, měl rozbité obočí, ale lékařské 
ošetření odmítl. Byl schopen chůze, tak 
ho tedy strážníci dovedli do místa bydli-
ště.

Dne 7. 4. se na služebnu dostavila ob-
čanka Jílového a sdělila, že měla v  bytě 
nějakého muže, kterého nezná. Měl jí od-
nést sešit s  telefonními čísly a klíče, také 
mu dala peníze, aby jí něco koupil. Ozna-
movatelka se chovala zmateně, nakonec 
vypověděla, že klíče má a neustále mě-
nila svou výpověď. Budila dojem, že není 
psychicky v  pořádku. Hlídka MP ji tedy 
doprovodila do místa bydliště a na místo 
přivolala ZZS Děčín, která ji poté převzala 
do své péče. MP, MF

1. 4. v ranních hodinách vyjeli hasiči našeho 
města do mateřské školy Za Koupalištěm. Zde 
po předchozím silném větru nešla elektřina. 
Hasiči na místě zajišťovali elektrický proud po-
mocí agregátu a tím zabezpečili chod školky.
Ve stejný den odpoledne opět zasahovala 
naše jednotka a to v ulici V Zátiší na Kamen-
né. Nebezpečně nakloněný a poškozený 
strom tu hrozil pádem a ohrožoval majetek 
a zdraví občanů.

10. 4. byla jednotka SDH Jílové – Modrá 
vyslána k neakutnímu otevření bytu v ulici Mlá-
deže.

15. 4. vyjela jednotka do areálu zámku, kde su-
ché větve z koruny stromu hrozily pádem na 
chodník. Při zásahu hasičům asistovala MP Jílové.

21. 4. zasahovala Jednotka dobrovolných 
hasičů Jílové – Modrá v Martiněvsi na vyhořelé
roubence, ze které vlivem větru padaly ohořelé 
části krovů a střešní krytiny. Roubenka se na-
chází hned u hlavního silničního tahu a odpa-
dávající části ohrožovaly nejen řidiče, ale také 
majetek sousedů a kolemjdoucí chodce. Ha-
siči okamžitě uvolněné zbytky odstranili. 
Provoz byl na Teplické ulici řízen kyvadlově 
Městskou policií Jílové. Celá věc bude do-
šetřena s majitelem roubenky, která byla 

ohněm zcela zničena v lednu roku 2012.
Tento den hasiči také odstranili uvolněné 
podbití krovů střechy v objektu panelové-
ho domu v Martiněvsi v Nové ulici.

26. 4.  profesionální jednotka hasičů z  Dě-
čína a dobrovolná jednotka hasičů  Jílové – 
Modrá vyjela k uniklé neznámé látce u  fot-
balového hřiště v Kamenci. Neznámá látka se 
nacházela v potůčku, ze kterého hasiči ode-
brali vzorky k dalšímu šetření. Na místo také 
dorazila Policie ČR a celá věc je nyní v šetření.

28. 4.  odpoledne byla vyslána JSDH Jílové 
– Modrá, ve spolupráci s hlídkou MP Jílové, 
opět do Kamence k monitoringu výskytu bílé 
pěny na vodotečích nad areálem FC Jiskra 
Modrá.  Další událost byla řešena odpole-
dne. Jednotka dobrovolných hasičů Jílové 
– Modrá a jednotka profesionálních hasičů 
Děčín vyjela k uniklým provozním kapali-
nám do ulice Nová a Teplická. Po příjezdu 
na místo bylo zjištěno, že se jedná o únik 
většího rozsahu a uniklé kapaliny na silnici 
vedou až do Děčína. Na místo byli také po-
voláni pracovníci Správy a údržby silnic, kteří 
s hasiči zasypali zasaženou vozovku. Po celou 
dobu byla přítomna Městská policie Jílové, 
která řídila dopravu. Teplická ulice byla osa-
zena dopravním značením upozorňujícím 
řidiče na kluzkou vozovku a možný smyk.

text a foto: Tomáš Straka

Vážení spoluobčané,
zástupci a představitelé našeho města za-
hajují v současné době práce na tvorbě Pro-
gramu rozvoje města – základního rozvojo-
vého dokumentu každé obce, zakotveného 
v zákoně č. 128/2000 Sb., o obcích. 
Co je Program rozvoje obce (PRO) a proč 

je důležitý?

• PRO stanovuje hlavní oblasti rozvoje obce, 
formuluje možná řešení a slaďuje představy 
jednotlivých subjektů o rozvoji obce
• PRO je podkladem pro územní průmět 
rozvojových aktivit v územním plánu
• PRO zvyšuje připravenost obcí k získání 
vnějších finančních prostředků. Poskytnu-
tí řady dotací je v  poslední době vázáno
 a podmíněno právě existencí PRO a obsa-

žení dotované „aktivity“ obce právě v tom-

to strategickém dokumentu!

• PRO je východiskem pro rozhodování or-
gánů obce v rozvojových záležitostech.
Jedním z nejdůležitějších předpokladů pro 
zpracování kvalitního, funkčního a smyslu-
plného  PRO je samozřejmě zapojení veřej-

nosti – občanů, kteří nejlépe znají potřeby 
obce či města, ve kterém žijí.
Občané města Jílové mohou své podněty, 
připomínky a návrhy týkající se zpracovávání 
a tvorby Plánu rozvoje města Jílové předlo-
žit na veřejném setkání představitelů a ob-
čanů města k tomuto tématu.
„Setkání s občany k Plánu rozvoje města 

Jílové“ se uskuteční dne 17. 6. 2015 od 

17 hod. ve velkém sále Jílovského zámku.

Vyzýváme tímto aktivní občany města 
k  účasti na tomto setkání a k  předložení 
písemných námětů, návrhů a připomínek, 
které budou využity jako podklad pro zpra-
cování finální podoby plánu rozvoje našeho 
města. Ten bude po dokončení předložen 
ke schválení zastupitelstvu města a stane 
se jedním ze strategických dokumentů ne-
zbytných zejména pro nastavení „směru“ 
vývoje života ve městě a možnost budoucí-
ho čerpání dotací a využití ostatních exter-
ních finančních zdrojů pro realizaci projektů 
a aktivit.

taj
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Použité přenosné baterie
nepatří do koše! 

VÝKUP AUTOBATERIÍ

MILÍ SPOLUOBČANÉ

Každý z nás se již určitě setkal s tzv. „šmejdy“, 
tedy podomními prodejci, kteří nám zvonili 
u dveří a nabízeli různé produkty s tvrzením, 
jakou pro nás mají výhodnou nabídku. Kaž-
dému z  nás jistě párkrát nabízeli i údajně 
levnější elektřinu. Občas se dokonce před-
stavovali jako zaměstnanci společnosti 
ČEZ, a.s., kteří přišli „zkontrolovat“ naši smlou-
vu. Ve svém okolí znám spoustu lidí, přede-
vším seniorů, kteří těmto darebákům naletěli 
a podepsali s nimi velmi nevýhodné smlou-
vy. A proto jsem přišla s  návrhem zákazu 
podomního prodeje v našem městě. Koneč-
nou podobu tomuto návrhu dala tajemnice 
MěÚ, Ing. Tomanová, za což jí velmi děkuji.  
A zároveň děkuji všem našim radním a za-

stupitelům, kteří tomuto návrhu dali ze-

lenou a tento již brzy vstoupí v platnost 

jako Nařízení města – Zákaz pochůzko-

vého a podomního prodeje. Děkuji všem, 
kteří mysleli na obyvatele města Jílové 
a svým rozhodnutím je v budoucnosti ušetří 
mnohých peripetií.

 Mgr. Michaela Jílková

Poznámka redakce: Toto nařízení města 
vstoupí v platnost po schválení radou města 
dne 20. 5. 2015 a uplynutí patnácti dnů po 
jeho vyhlášení.

Žádná autobaterie bohužel nevydrží 
věčně. Naštěstí nemusíte NiCD, NiMH 
baterie, ani olověné, vápníkové nebo 
gelové autobaterie skladovat doma. 
Stačí je předat oprávněné osobě, která 
se postará o jejich ekologickou likvida-
ci a ještě vám za odevzdanou autoba-
terii zaplatí. Výkup autobaterií zajišťují 
výkupny a kovošroty, které musí mít 
k  této činnosti potřebná oprávnění dle 
§ 12 odst. 3 zákona č. 185/2001 Sb., 
o odpadech. 

Skladováním vy-
sloužilých ba-

t e r i í  m ů ž e 
dojít k ohro-
žení život-
n í h o  p r o -

středí, proto 
neváhejte vy-

hledat zařízení za-
bývající se výkupem 

autobaterií. V Jílovém se nachází výkup-
na společnosti KOVOŠROT GROUP CZ
na adrese Nábřeží 107, Jílové (tel. 
606 727 832). Úplné autobaterie včetně 
provozních kapalin zde od vás vykoupí 
za cca 9 Kč za kg a platba za odevzda-
nou autobaterii bude provedena na 
místě ihned v hotovosti.

(OSMŽP)

Sklad
slo

ne
hledat

Mezi přenosné baterie patří suché baterie 
a akumulátory, jako např. knoflíkové články, mik-
rotužkové a tužkové baterie, malé i velké mono-
články, ploché baterie, akumulátory do mobil-
ních telefonů, notebooků nebo ručního nářadí 
apod. Použité baterie a akumulátory, nesprávně 
vyhazované s běžným odpadem, mohou vážně 
ohrozit životní prostředí. Po čase se z nich uvol-
ňují škodlivé látky, zejména těžké kovy. 

V Jílovém sběr baterií zajišťuje společnost ECO-
BAT s.r.o. Baterie lze zdarma odevzdávat ve sběr-
ném dvoře (umístěném ve výkupně KOVOŠROT, 
Nábřeží 107, Jílové), ve všech budovách školy 
a školky, na městském úřadě nebo je lze odložit 
do malého vhozu červených kontejnerů (uli-
ce Na Rovině a Oblouková). Použité baterie lze 
bezplatně odevzdat také ve všech 
prodejnách, které v rámci svého 
sortimentu prodávají přenosné 
baterie. Prodejci jsou 
povinni od vás baterie 
převzít bez ohledu na 
jejich značku, velikost, 
množství či místo ná-
kupu. V  roce 2014 se 
zpětně odebralo 1 097 tun baterií, 

což představuje 32 % baterií do-
daných na trh. Aktuální seznam 
všech sběrných míst a další infor-
mace naleznete na www.ecobat.cz.

Správným tříděním baterií napomáháme k jejich 
recyklaci. Čím více vybitých baterií se do recyk-
lačního procesu dostane, tím méně přírodních 
zdrojů je nutno vytěžit k výrobě nových. Zdraví 
nebezpečné materiály, které mnohé baterie 
obsahují, se prostřednictvím recyklace podaří 
zachytit. Z jedné tuny baterií lze recyklací znovu 
získat 167 kg oceli, 210 kg zinku, 205 kg manga-
nu a přibližně 15 kg niklu a mědi.

Třídit baterie je snadné. Ve své domácnosti 
k  tomu můžete využít krabičku ECOCHEESE, 

která se hodí do každého interiéru. 
Na výběr je hned několik barev-
ných variant. Lze ji objednat zdar-
ma na www.ecocheese.cz nebo na 
www.facebook.com/ecocheese, 
v omezeném množství jsou k dis-

pozici také na Městském úřadě 
Jílové, odbor správy 
majetku a životního 
prostředí. 

  (OSMŽP)

dTest – reklamace zboží
Reklamace zboží
Zboží zakoupené po 31. prosinci 2013 musí 
spotřebitel v případě závady, která se vy-
skytne během záruční lhůty, reklamovat již 
podle nového občanského zákoníku. Víte 
však kde reklamovat, jak při tom postupo-
vat, co má být uvedeno v písemném potvr-
zení reklamace a na co máte nárok? Všechny 
tyto informace jsme pro vás velmi stručně 
shrnuli.

Kde reklamovat
Samotné uplatnění reklamace vedle nového 
občanského zákoníku řeší podrobněji ještě zá-
kon o ochraně spotřebitele. Spotřebitel zboží 
reklamuje u prodávajícího, u kterého byla věc 
koupena, případně v provozovně, kde to do-
voluje povaha prodávaného sortimentu nebo 
v sídle obchodníka či obvyklém místě jeho 
podnikání. Pokud to má kupující blíže do zá-
ručního servisu, který je uvedený v potvrzení 
či záručním listu, pak se může obrátit i tam. 
Servis musí provést opravu ve stejné lhůtě, 
jako by to podle zákona musel udělat pro-
dejce.

Potvrzení a lhůty
Při uplatnění práva ze záruky musí spo-
třebiteli prodejce (nebo servis) vystavit 

potvrzení ,  kde uvede 
datum přijetí reklamace, 
její obsah a především 
p o ž a d o v a n ý  z p ů s o b 
vyřízení ze strany spo-
třebitele. Je rozšíře-
ným omylem, že na 
rozhodnutí o reklamaci 
má obchodník třicet dní. 
Zákon říká, že o reklamaci 
musí prodejce rozhod-
nout ihned, nejpozději 
pak do 3 dnů od jejího uplatnění. Odstranit 
vadu pak musí bez zbytečného odkladu, ale 
nejdéle do třiceti dnů. Pokud to v této lhůtě 
nestihne, jde o podstatné porušení smlouvy 
a zákazník může od smlouvy odstoupit a po-
žadovat peníze zpět.

Vyřízení reklamace
Vyřízení reklamace znamená, že o jejím vyří-
zení obchodník spotřebitele informuje. Po-
kud to neudělá, je to stejné, jako kdyby ji ne-
vyřídil. Obchodník se však se spotřebitelem 
může na způsobu informování o reklamaci 
domluvit i jinak (například že si zákazník 
v dohodnutém termínu zatelefonuje), a pak 
platí tato dohoda .                                                                                     

  Lukáš Zelený, vedoucí právního oddělení dTest
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DEN ZEMĚ V JÍLOVÉM

V neděli 26. dubna původně mělo být chlad-
no, ošklivo a deštivo. Všichni, kdo se chystali 
pomoci s úklidem černé skládky na Den Země, 
sledovali pozorně vývoj počasí. Nakonec si 
mohli spolu s organizátory (Komise kulturní, 
sportovní a pro rozvoj města) oddechnout. 
Počasí vyšlo tak akorát.
Už před desátou se část organizátorů sešla 
před zámkem, aby odtud na místo dopravila 
kolečka, hrábě, zahradnické nůžky, ale také 
občerstvení a další materiál, který se mohl 
hodit (a jak se ukázalo, také hodil…). Spanilá 
jízda se zednickými kolečky středem města 
k mateřské školce v ulici Za Koupalištěm moh-
la budit pozornost, ale řidiči vzali přepravu 
sportovně a s humorem.
Na místě se sešlo na 20 lidí, dospělých i dětí. 
Rozdaly se rukavice, pytle na odpad, mateřské 
centrum Sovička půjčilo stůl a dalo k dispozici 
toalety, další ochotný člověk dodal sušenky 
na občerstvení, další přivezl minerálky, pan 
Tejmer daroval strom - krásnou lípu srdčitou. 
(K té se ještě vrátíme.) Kdo mohl, popadl ko-
lečko nebo jiné nářadí a vyrazili jsme. Naším 
cílem bylo uklidit černou skládku v prostoru 
mezi mateřskou školou a koupalištěm. A že 
bylo co uklízet! Televize, ledničky, pneumatiky, 
plasty, sklo, vypálené kabely, zkrátka – pytlů 
a koleček bylo nepočítaně! 

A teď několik postřehů:
Malý chlapeček naložil své malé kolečko ne-
pořádkem, pak zakopl a kolečko vyklopil. 
Statečně ovšem všechno zase zpátky posbíral 
a odvezl.
Malá holčička naplnila nepořádkem velký 
pytel a pak ho nemohla vytáhnout nahoru 
na cestu. Nabídnutou pomoc odmítla, že je 
to její pytel a musí si s tím poradit. Po chvíli 
s pytlem už zápasily dvě děti. Klouzalo jim to 
a prostě to nešlo. Nakonec jsme na cestu do-
stali pytel i holčičku, s opravdu jen malinkou 
pomocí.
Už se zdálo, že máme nejhorší úklid za sebou 
a tak se dvě dospělé kamarádky chtěly podívat 

na louku plnou petrklíčů, k níž jsme společný-
mi silami proklestili cestu. Jenže kolem petr-
klíčů byla další skládka a tak místo kochání se 
žlutou loukou, popadly opět pytle a daly se do 
sbírání. Naštěstí to braly s humorem.
S nepořádkem se přišla vypořádat i maminka 
s miminkem, které měla v šátku. Přišla babička 
s vnučkou, která babičku donutila jít uklízet, 
protože to je přece u její školky.
Konečně také víme, jak se cítil princ vysvobo-
zující princeznu ze zajetí šípkových keřů. Byl 
podrápaný, unavený, bolelo to, vlasy měl roz-
cuchané, princovský baret pravděpodobně 
někde ztratil. Dobrá zpráva je, že si ho princez-
na i tak vzala… Ale to jsme trošku odbočili.

A ještě malé zamyšlení:
Je zvykem dnešní doby stěžovat si na děti a na 
dospívající mládež. Ale to, co jsme uklízeli, to 
nebyl nepořádek po dětech. Děti by neodnes-
ly nebo neodvezly mezi stromy a na louky led-
ničky, televize a nevypalovaly by kabely. To dě-

lají dospělí. Rodiče dětí, na které si stěžujeme. 
A děti po dospělých pomáhaly uklízet. A také 
babičky… Dospělí by se měli chytit za nos!

Ale pokračujme 
v naší malé reportáži…
Když bylo uklizeno a nepořádek se přestěho-
val na dvě velké hromady, došlo na spálení 
větví, malé občerstvení a také na poslední 
krok - zasazení památné lípy. Děti ze školky Za 
Koupalištěm pro lípu vymyslely jméno, vybra-
ly jméno Anička Jílovská. Strom byl vysazen 
nedaleko místa skládky a stal se tak prvním 
pamětním stromem připomínajícím, že by-
chom se o svou Zemi měli starat trochu lépe. 
No, a to je konec. Kolečka byla spanilou jízdou 
vrácena na zámek, všichni účastníci se vydali 
domů na opožděný nedělní oběd a o hromady 
nepořádku se v pondělí postarali zaměstnanci 
odboru místního hospodářství, kteří ho mu-
seli naložit a roztřídit. I oni se tak stali součástí 
akce, při níž jsme se snažili ulevit Zemi, aby se 
jí lépe dýchalo.
Hned další den byla vytvořena „Galerie Na 
plotě“, na níž byly vystaveny obrázky, kde děti 
z mateřské školky malovaly lípy. Poblíž „Aničky 
Jílovské“ byla umístěna lavička k odpočinku, 
kterou vytvořili zaměstnanci odboru místního 
hospodářství.
I když – konec? Vůbec ne! I za rok budeme úkli-
dem slavit Den Země! A sázet další strom… 
někde, kde lidským přičiněním vznikne další 
nebezpečná skládka.
Na úplném závěru je třeba poděkovat všem, 
kteří se prvního ročníku úklidu aktivně zúčast-
nili, všem kteří přispěli materiálně, formou ob-
čerstvení pro účastníky, a také panu Bc. Milanu 
Tejmerovi, místnímu zahradníkovi, který daro-
val vzrostlý strom k vysazení.

 Petra Nedvědová

foto: archiv MÚ Jílové

foto: Petra Nedvědová
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Štafetový běh 
zámeckým 
parkem

Čarodějnice a čarodějové

Okresní kolo ve vybíjené

vyrazili do Německa

žáků 4. a 5. tříd

Letošní čarodějnice jsme oslavili s  dětmi 
v  německém Rosenthal – Bielatalu. Čaro-
dějnice vyrazily na svůj mezinárodní let 
z Mírového náměstí. Zde nasedly do připra-
vených aut pana místostarosty Lubomíra 
Michalce st. a jeho syna Lubomíra Michal-

Zájem závodníků o letošní ročník šta-
fetového běhu byl nezvykle nízký. Na 
tento poměrně oblíbený závod dvo-
jic přišlo ve čtvrtek 23. 4. odpoledne 
pouze 16 soutěžících, což představuje 
právě polovinu loňské účasti. Z  tohoto 
důvodu soutěžili poněkud netradičně 
dívky i chlapci v  jedné kategorii. Nej-
více sil nakonec měli Matěj Portsch 
a Adrian Werner, kteří vystoupali na 
stupně nejvyšší. Diplomy a drobné ceny 
byly připraveny jako tradičně pro všech-
ny účastníky. Nejlepší obdrželi i medaile. 
Na závěr bych rád poděkoval za pomoc 
při organizaci závodu paní Kneprové, 
panu Drienovi a žákům letošních šes-
tých tříd. Nezbývá než doufat, že přišlo 
méně dětí z  důvodu jejich zaneprázd-
nění v  rámci jiných kroužků. Snad se 
příští rok sejdeme v hojnějším počtu.

text a foto: Mgr. Heřman Žilík

Ve středu 22. 4. 2015 jsme vyrazili na tur-
naj ve vybíjené, který se konal v ZŠ Miro-
slava Tyrše v Děčíně.  Letošního ročníku se 
zúčastnilo celkem 16 družstev ve smíšené 
kategorii, což je dosavadní rekord.  
Hrálo se na venkovním hřišti. Počasí nám, 
bohužel, moc nepřálo, ale žáci se zahřáli 
při hře.  Byli jsme rozlosováni do družstva 
A, ve kterém s  námi hrálo ještě družstvo 
ze ZŠ Ludvíkovice, ZŠ Bynov a ZŠ Březová.  
Po dlouhém boji jsme nakonec skončili na 
14. místě. 

texta foto: Hanka Burkoňová

ce. Tímto jim moc děkujeme za odvoz tam 
i zpět. Jako tlumočnice nás doprovázela 
paní Uta Boušková, která si také zaslouží 
naše poděkování.  
Na děti po příjezdu čekalo hezké přivítání. Hned 
se zapojily do soutěže o nejhezčí jarní obrázek. 
Dále jsme shlédli stavění „Májky“, čarodějnický 
taneček a pak si mohly děti opéct sladký koláč 
nad ohněm (německá specialita).  My jsme také 
zatancovali čarodějnický tanec kolem ohně 
a nakonec si opekli naši specialitu – český špe-
káček.
Poté nás čekala už jen cesta zpět domů. Ni-
koho neupálili, takže jsme všichni v pořád-
ku dorazili zpět do Čech, do Jílového. 

text a foto: Hanka Burkoňová
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Školní liga v miniházené

Nastává čas další přípravy
Dne 21. 4. 2015 v odpoledních hodinách pro-
běhl zápis do mateřských škol - MŠ Průběžná, 
MŠ Za Koupalištěm a MŠ Modrá. Konal se také 
den otevřených dveří. Děti 
společně s paními učitelkami 
tvořily a poznávaly prostředí 
školky. Celkem se zapsalo 
51 dětí, z toho do MŠ Prů-
běžná 28 dětí, MŠ Za Kou-
palištěm 18 dětí a MŠ Modrá 
5 dětí.
 Marta Vasiliaková

Zápis dětí do MŠ

í 

V pátek dne 24. 4. 2015 od 9 hodin se usku-
tečnil ve sportovní hale v  Libouchci první 
turnaj Děčínské školní ligy v  miniházené. To-
hoto turnaje se zúčastnilo deset družstev ze 
čtyř přihlášených základních škol (Základní 
škola Vojanova Děčín, Základní škola Kame-
nická Děčín, Základní škola Libouchec a Zá-
kladní škola Jílové) pod vedením školních 
trenérů. Z  pozvaných hostů se této akce zú-
častnila náměstkyně primátorky Statutární-
ho města Děčín paní Mgr. Hana Cermonová 
a také garant školní ligy v  miniházené paní 
Andrea Řezníčková. Paní náměstkyně byla 
seznámena s  tímto projektem a nám nezbý-
vá než doufat, že Statutární město Děčín 
a jeho představitelé toto naše úsilí podpoří, 
a to mimo jiné i případnou finanční podporou 
tohoto projektu. Všechna zúčastněná družstva 
bojovala s velkým nasazením a díky fanouškům 
v hledišti byla atmosféra všech utkání opravdu 
skvělá. Na druhý turnaj Děčínské školní ligy 
v miniházené, který se bude konat 22. 5. 2015 
na ZŠ Vojanova, všechny zůčastněné pozval 
ředitel této školy Mgr. Karel Rajchl, který přišel 
podpořit své družstvo i do Libouchce. Jsme 

velmi rádi, že se tato akce vydařila. Všichni zú-
častnění, ať již děti či dospělí, byli velmi pozitiv-
ně naladěni. Pevně věříme, že díky všem pozi-
tivním ohlasům, bude tato tradice pokračovat 
i nadále a do Děčínské školní ligy v miniházené 
se přihlásí také další základní školy. Děkujeme 
za podporu Statutárnímu městu Děčín, Městu 
Jílové a Libouchec, Základní škole v Libouchci, 

Českému svazu házené a oddílu házené Slavoj 
Děčín. Všem, kteří nám tuto akci pomohli reali-
zovat, a také těm, kteří se zúčastnili a předvedli 
výborné sportovní výkony, patří obrovský dík. 
Jsme přesvědčeni, že se díky této zdařilé akci 
projekt „Miniházená do škol“ a házená jako 
sport vůbec dostane do povědomí nejen škol, 
ale především také co nejširší veřejnosti. Těší-
me se na další spolupráci a také na všechny 
další turnaje.

Antonín Čajka

foto: Hanka Burkoňová

Již je to více než měsíc, co jsme uklidili zimní výba-
vu. Duben je takový čas odpočinku a regenerace 
po vyčerpávající zimě. Určitě ale nikdo neřekne, že 
bychom nedělali vůbec nic. Držíme se zásady, že 
nejlepší je aktivní odpočinek.
Před začátkem další přípravy na biatlonové léto, 
a už i tu další zimu, si udělali jílovští biatlonisté 
několik brigád. Po zimním období bylo zapotřebí 
připravit běžecké trasy, zkontrolovat a opravit vy-
bavení a terčová zařízení, upravit místo pro střelec-
ký trénink. Víte, nikdy jsme si asi neuvědomovali, 
že to neděláme jen pro sebe. Tím spíš, že v sou-
časnosti prožívá nečekaný boom i obyčejný běh. 
O to větší máme potom radost z malých pozná-
mek lidí z okolí, že jsou pěšinky v lese pěkně vyme-
tené a dobře se po nich chodí nebo běhá. Takže 
těm, kteří si naši práci považují, můžeme vzkázat:  
„Jsme rádi, že to neděláme jen pro sebe“.
Se začátkem jara se k  nám také přidalo několik 
nových dětí, které biatlon zaujal a chtějí se naučit 
něco nového nebo třeba jen poznat nové přátele. 
I pro tyto nováčky jsme již začali s tréninky. Učíme 
se s nimi střílet a připravujeme se na blížící se obdo-
bí letního biatlonu. Nejen s těmito nováčky jsme se 

už zúčastnili prvních regionálních závodů v Kada-
ni. V posledním dubnovém víkendu jsme již tradič-
ně uspořádali dva závody na střelnici v Boleticích. 
Oběma soutěžními dny nám proběhlo startovní 
brankou přes 100 závodníků. I tady jsme ukázali, 
jak roste naše členská základna, protože jsme celý 
závod dokázali uspořádat sami, s podporou našich 
členů a rodičů. Tito rodiče nepřijeli k hotovému 
a po skončení závodu rovnou neodjeli. Naopak je 
pro mě příjemné, že pomohli celý závod připravit 
a po jeho skončení i uklidit. Milé bylo i společné 
posezení u čarodějnického ohně, kde jsme si 
mohli říci: „Díky, děláme věci 
jako tým lidí“.
Ten, kdo čte naše internetové 
stránky, určitě ví, že teď ještě 
o výsledky nejde. O ty se za-
čneme pokoušet od poloviny 
května nejdříve na několika 
dalších regionálních soutě-
žích, v  červnu potom v  seri-
álu závodů Českého poháru 
v letním biatlonu 2015.
V  nacházejícím čase nás 
však čeká také ještě jedna 
milá společenská událost. 
Bude jí Galavečer biatlonu 
a slavnostní vyhlášení anke-
ty Nejlepší biatlonista roku 
2014/2015, které se koná 
19. května v  pražském di-
vadle Hybernia.
Těšíme se na další zprávy, 
třeba i z biatlonového gala-
večera.  text a foto: biji

N A B Í Z Í 
- získání řidičského oprávnění skupiny „B“

- cena za celý kurz: pouhých 5 800 Kč

Výuka probíhá v malých kolektivech, v příjem-

ném prostředí za využití nejmodernější techniky.

Bližší informace na:

www.autoskola-miltner.cz

tel.: 603 468 639

A

UTOŠKOLA LIBOUCH

EC
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Den dětí 
ve stylu retro

Mezinárodní 
hudební festival
Česká Kamenice opět zabrousí i do Jílového

Šestým rokem se Jílové připojuje k mezinárodní akci Noc koste-
lů. Staví se tak po bok největších a nejvýznamnějších měst České 
republiky. Kostel Nejsvětější Trojice se návštěvníkům otevře 

v pátek 29. května v 18 hodin a jeho brány se zavřou přesně 

o půlnoci. Během této doby můžete navštívit některý z  koncer-
tů, které jsou pro vás připraveny, případně si zahrát dětskou hru 
o drobné odměny. Na zájemce také čekají komentované prohlídky 
kostela.

PROGRAM NOCI KOSTELŮ:
18 – 18.20 h: Buřinky, koncert 
dětského pěveckého sboru 
SVČ při ZŠ Jílové
18.30 – 19 h: Jílovský komorní 
sbor, koncert
19 – 20 h: SoliDeo, koncert 
hudebního tělesa, které po-
užívá nástroje vyrobené ze 
zvířecích rohů
20 – 21 h: varhanní koncert Václava Krahulíka

Na Sněžníku se zájemcům v 18 hodin otevře kaple Panny Marie, 
kde je také připraven bohatý program.
 Petra Nedvědová

Noc kostelů 
pošesté v Jílovém

Jedinečnou možnost ukázat svým dětem, jak jste vy sami prožívali své 
dětství, s čím jste si hráli a jaká byla tehdy doba, nabídne letošní oslava 
Dne dětí v zámeckém parku pořádaná Městem Jílové a Mateřským cen-
trem Sovička.
Park Jílovského zámku se v neděli 31. května ve 14 hodin přenese o více 
než dvě desítky let zpět, do 90. a především 80. let minulého století. Ne-
budou chybět dobové rekvizity, které si řada z  vás pamatuje ze svého 
dětství či mládí, a se kterými jste si hráli vy nebo vaši sousedé. Parkem 
tak budou létat například céčka a po cestičkách se budou kutálet kuličky 
hliněnky. Kromě toho čeká na děti spousta her a soutěží.
„Bony, bony, nechcete bony?“ I na tuto legendární veksláckou hlášku se 
během letošních oslav dostane. Děti totiž vymění své vyhrané body za 
kdysi legendární bony, které otvíraly cestu k běžně nedostupným věcem, 
jako byly například džíny nebo originální angličáky. A stejně jako v do-
bách minulých budou moci děti své bony proměnit za odměny v Tuzexu.  

Marie Králová

Již 16. ročník Mezinárodního hudebního fes-
tivalu pro dechové orchestry a mažoretkové 
skupiny opět navštíví i Jílové. V předchozích 
ročnících nám počasí přálo a tak doufáme, 
že i letos se na nás bude usmívat sluníčko. 
V sobotu 20. června od 14 hodin bude 

hrát Dechový orchestr ZUŠ Přelouč, který 
má již čtyřiapadesátiletou tradici. 
Mezi největší úspěchy za posledních ně-
kolik let patří vítězství na prestižních me-

zinárodních soutěžích v Praze (2008, 2012, 
2013, 2014 a 2015), Ostravě (2013), Brati-
slavě (2011), Hohenstein – Ersthal (2012), 
Leszně (2009) a Vysokém Mýtě (2010). 
V roce 2012 orchestr zabodoval v soutěži 
Concerto Bohemia a účastnil se koncer-
tu vítězů na Žofíně pro Českou televizi.  
V témže roce získal 3. místo na soutěži decho-
vých orchestrů v Bambergu. V  loňském roce 
se mu opět podařilo probojovat se mezi nej-
lepší v soutěži Concerto Bohemia. Orchestr 
za posledních 7 let koncertoval v Estonsku, 
Francii, Německu, Bulharsku, Polsku a na Slo-
vensku. Ještě dodejme, že orchestr v součas-
né době diriguje Michal Chmelař. 
Spolu s  tímto orchestrem v  Jílovém vy-

stoupí TS Srdíčko Kolín. TS – mažoretky 
byly založeny v roce 1990 při 7. ZŠ Kolín 

a úspěšně tak navázala na folklorní taneční 
soubor z r. 1983.
Za dobu existence TS absolvovala vel-
ké množství vystoupení doma i v zahraničí 
a též získala celou řadu ocenění v různých soutě-
žích. Stala se Vítězem poháru Mistrů ČR, 7x Mistr 
ČR, 11x Vicemistr ČR a mnoho dalších ocenění 
v rámci soutěží mažoretkových skupin. V roce 
2001 v německém Krefeldu se TS stala Mistrem 
Evropy. V současné době má skupina 45 ma-
žoretek ve věku 4 – 21 let. Ročně má soubor 
v různých tanečních žánrech až 70 vystoupení. 
Vedoucí TS je od založení Jarmila Pavlíčková. 
Už se těšíte? Určitě máte na co! Nezapo-
meňte tedy v sobotu 20. června, od 14 ho-
din, na zámeckém nádvoří. Vstup zdarma, 
stánek s občerstvením bude zajištěn.

Petra Nedvědová

foto: archiv MHF foto: archiv MHF
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Byla jedna beruška,
zmáčela si krovky,

vlastně trochu světluška,
svítila jak stovky.

 
Když přišlo na sušení,

počítal jsem tečky,
měl jsem totiž tušení,

že je nemá všecky.

Beruška
František Papik

Podělte se s čtenáři Jílovské sovy také o vaše dílka, 
která rádi uveřejníme. Básničky nebo kratší prózu 
(možno i se jménem a věkem autora), prosím, 
zasílejte na e-mail miriam.fabelova@centrum.cz.

KNIŽNÍ KOUTEK

…knihy pro dospělé:  
J. Pánek: Exekutor, L. Beran: I staré dámy umí 
vraždit, E. Hruška: Boj o pohraničí, J. Patterson: 
Neznámý soupeř, J. Bauer: Hříchy a vášně, L. Mo-
riarty: Na co Alice zapomněla,      

J. Nesbo: Přízrak: 
Harry Hole se po třech 
l e te c h  s t ráve nýc h 
v Hong Kongu vrací 
domů do Norska, nejde 
ovšem o žádnou zdvo-
řilostní návštěvu. Po 
příletu okamžitě míří 

na policejní ředitelství, kde žádá svého někdejšího 
nadřízeného, aby se mohl ujmout vyšetřování již 
takřka uzavřeného a objasněného případu vraždy 
na drogové scéně. Harrymu je umožněno setkat se 
s domnělým vrahem, osmnáctiletým chlapcem, 
jehož dlouho neviděl, avšak který mu kdysi byl 
velice blízký. Jejich setkání není jediným překva-
pením, jež Harryho při vyšetřování čeká. Vražda, 
zpočátku typická pro drogové prostředí, se rozroste 
do rozměrů, o jakých se Harrymu ani nesnilo. Sám 
se okamžitě ocitá ve velkém nebezpečí, protože 
se kvůli svým aktivitám stává velmi nepohodl-
nou osobou. Většina stop přitom ukazuje jediným 
směrem. Směrem vzhůru. A také vyšetřování vede 
k jedinému, nadmíru překvapivému vyústění. 
Zdánlivě jasný případ vraždy na drogové scéně se 
komplikuje a Harry Holle se při jejím vyšetřování 
ocitá ve velkém nebezpečí. Na konci čeká opravdu 
překvapivé odhalení. 

…knihy pro děti:  
Zajímavé příběhy pro kluky, Z. Francková: Sandra, 
J. Lebeda: S medovníčkem do pohádky, J. Huckles-
by: Ztracený ježeček, M. Makarenko: Modelujeme 
zvířátka, 
W. Morgan: Neoficiální hráčovo dobrodružství: První 
dobrodružný příběh pro děti ze série Neoficiální hrá-
čovo dobrodružství ze světa Minecraftu. Steve žije na 
své farmě, ale musí se vydat do hlubin Minecraftu, aby 
našel diamanty, ze kterých chce ukovat meč na ochra-
nu své vesnice...  
 ORa

Prodám zahradu 482m² na hezkém mís-

tě v Jílovém.   Tel.: 736 259 803 

Pronajmu, případně prodám, byt 2+1 

s  balkonem v  OV, v  rekonstruovaném 

panelovém domě v Jílovém.   

Tel.: 773  769  749 (Po – Pá po 14.00, 

So – Ne během celého dne) 

Koupím řadovou garáž v Jílovém, dobrý 

technický stav, bez závad, zavedena el. 

energie. Lokalita – Revoluční ul., event. 

Nábřeží.   Tel.: 777 872 635

Koupím byt v osobním vlastnictví o veli-

kosti 2+1, možno 3+1 s lodžií v Jílovém. 

Panelová zástavba, výtah, udržovaný, 

v dobrém stavu, i po rekonstrukci. Byt 

bez závazků. Parkování. Zn. Spěchá.   

 Tel.: 777 798 807

Prodám pánské zánovní kolo.  

 Tel.: 737 724 026

ŘÁDKOVÁ INZERCE

Tak jsme spolu sčítali,
jedna stále chybí,

přitom jsme se líbali,
nevnímali lidí.

 
Potom jsme pochopili,

ztratila se vlečka,
skočil jsem na košili,
budu sedmá tečka.

(www.atomovabylina.cz)

Sledujete MS v ledním hokeji, 
kde ho sledujete (odkud fandíte) 
a kdo podle vás získá ZLATO?

Navštěvujete městské koupaliště 
v našem městě? Co vám zde chybí?

ANKETA

Otázky byly položeny před utkáním ČR - Ka-
nada dne 4. 5. 2015.

Tomáš G.,  22 let
Na hokej koukám pravidelně, hlavně na MS. 
Je super, že je to nyní v Praze. Sleduji ho doma 
v televizi a občas i z hospůdky, ale nyní je tam 
plno. Věřím, že Češi vyhrají zlato.

Zuzana H., 29 let
Hokej sleduji s přítelem doma u televize 
a věřím, že ČR bude zlatá!

Tomáš G.,  22 let
Na koupálko v Jílovém chodím pravidelně, 
jen by se mohlo otevírat dříve. Tím myslím, 
když začínají větší tepla. A trošku postrá-
dám třeba místo na kempování, mohlo by 
se tu i nocovat.

Zuzana H., 29 let
Na koupaliště chodíme pravidelně, je o něj 
dobře postaráno, jen trošku zmodernizovat 
sociální zařízení, jinak je vše v pořádku.

Pavel S., 54 let
Hokej sleduji pravidelně, hlavně když hraje 
ČR. Většinou chodím do hospůdky, když je 
pěkně, tak na chalupu. Fandím ČR, ale vy-
hraje Kanada.

František H.,  41 let
Na hokej se koukám, určitě více než třeba 
na fotbal. MS sleduji v televizi, syn jel až do 
Prahy. Věřím, že vyhraje ČR.

Hana G., 39 let
Na hokej se moc nekoukám, ale 
výsledky sleduji na internetu. 
Myslím, že vyhraje Kanada.

Pavel S., 54 let
Na koupaliště nechodíme, máme doma 
bazén, ale co jsem viděl, tak vypadá docela 
dobře.

František H.,  41 let
Na koupaliště chodím občas, když už je vel-
ké vedro, trošku mi vadí kvalita WC.

Hana G., 39 let
Na koupaliště nechodím, moc mě to neba-
ví, máme doma bazén a ani ten mě moc ne-
přitahuje.  ptal se Tomáš Straka
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Půjčka jako
od souseda,
ale lepší

 

844 198 198
Zavolejte nám a dozvíte se více

Mobil:  606 587 275
VEŠKERÉ KAMENICKÉ PRÁCE – HROBY, OBKLADY, DLAŽBA, KUCH. 

LINKY, PARAPETY, SCHODY, KRBY, RESTAUROVÁNÍ, ČIŠTĚNÍ KAMENŮ

www.kamenovotny.websnadno.cz

  
 
 
 
 

 
NOVĚ V SORTIMENTU 

CELOZRNNÉ VÝROBKY 
  

Nutriční specialisté doporučují zařazení do našeho 
jídelníčku a to zejména kvůli výživové hodnotě. 
Vyrábíme tmavý celozrnný chléb a celozrnné 

pečivo. K výrobě používáme pouze kvalitní 
celozrnnou pšeničnou mouku. 

ZDRAVÉ A CHUTNÉ 
 

PEKAŘSTVÍ LIMMA, Teplická 109, 407 01 Jílové 
(areál papíren) 

Po – Pá: 5.30 – 17.00 hod 
So: 6:30 – 11.00 hod 

 
www.pekarstvilimma.cz     

www.facebook.com/PekarstviLimma 

AKCE!!! Vyčištění a kontrola PC za akční pevnou cenu 400 Kč!!!

Přijedu – zjistím závadu – odvezu – opravím – přivezu

Volejte – pište NONSTOP – jsme v Jílovém doma  

tel.: 730 904 272, email: pcgold@seznam.cz,

včetně sobot, nedělí a svátků. Platí pro Jílové a široké okolí.
Nabízíme odvirování, čištění, přeinstalování, záchranu dat, dále nabízíme již 
hotové a nainstalované PC od 4500 Kč, nebo sestavíme HERNÍ PC dle vašich 

požadavků na míru rychle a levně. Za diagnostiku u nás nic neplatíte.

ZLOBÍ VÁŠ POČÍTAČ?
Servis a prodej PC až domů.
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AKCE
2+1
ZDARMA

PRO VŠECHNY 
NAŠE SLUŽBY

www.rehkat.cz

DĚČÍN 412 528 199 | 734 346 266JÍLOVÉ  412 550 485 | 734 621 918 REHKAT 412 823 423 | 734 845 589

v oblasti pojištění 

vašeho majetku, 

odpovědnosti, 

zdraví i života

Bližší informace na tel. 607 821 581

email.cpzajisteni@gmail.com

POSKYTUJI 
PORADENSTVÍ 

Poradenské místo: Dresdner Str. 5, 01773 Altenberg 

u příjmů z výhradně nezávislé činnosti, důchodů 
a výživného v rámci členství ve spolku

 tpc.rec@atlas.cz

Využijte naše znalosti a zkušenosti k Vašemu prospěchu 
a nechte si u nás vyhotovit

Informace v ČR  00420728932164 
středa – sobota

Pracujete v Německu?

přiznání daně z příjmu
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Životní jubilea
V tomto měsíci se dožívají významných 
životních výročí (65, 70, 75, 80, 81, 82 let 
a výše) někteří občané Jílového. I my se 
připojujeme se symbolickou kytičkou 
k ostatním gratulantům.

KVĚTEN

Elena Adalbertmanová

Oldřich Beránek

Jitka Bláhová

Drahomíra Čáslavková

Alena Drahoňovská

František Galuška

Renata Grulichová

Vlasta Herzogová

Oldřiška Honzíková

Marie Hrázská

Jaroslav Hrázský

Ludmila Charvátová

Hana Kolářová

Alena Kolmanová

Anna Krošová

Jiří Kroupa

Václav Kudela

Bohumila Lepešková

Vladimír Lindr

Libuše Ondřišíková

Antonín Pechar

Irena Pechová

Květoslava Pobudová

Bohumil Pokorný

Jozef Sochourek

Pavel Střihavka

Ivan Svaljavčík

Zdeněk Svoboda

Ivo Špáta

Josef Švach

Anna Ungrová

Jana Vostradovská

Marie Vršťalová

Datum Ordinační hodiny: 8.00 - 11.00 hodin Telefon:

23. – 24. 5. 2015 MUDr. Tomáš Charvát, U Přívozu 18/4, Děčín 3                             412 511 619

30. – 31. 5. 2015 MUDr. Olga Sudová, Fügnerova 600/12, Děčín 1                                                   412 513 989

6. – 7. 6. 2015 MUDr. Renata Bolfíková, Varšavská 1863/7, Děčín 6       737 501 440

13. – 14. 6. 2015         MUDr. Adolf Křemen, Teplická 270, Jílové                                                                 412 550 343

                 

Rozpis je aktualizován dle podkladů od stomatologů, přesto doporučujeme
správnost rozpisu před návštěvou lékaře telefonicky ověřit.

ZUBNÍ POHOTOVOST  KVĚTEN-ČERVEN

Vzpomínáme...

Lubomír Švejnoha

Pavel Kovář

Libuše Žejdlová

Jiří Černý

Antonín Janout

Čas plyne jako voda, jen vzpomínky zůstávají. Dne 22. května uplyne již 10 let, 
co zemřel pan Lubomír Švejnoha. 
Stále vzpomínají manželka Hana a děti Luboš a Martina s rodinami.

Dne 26. května tomu bude 9 let, co nás navždy opustil milovaný manžel, 
tatínek a dědeček, pan Pavel Kovář. 
S láskou stále vzpomínají manželka a děti s rodinami.

Dne 22. května uplynulo 10 let od odchodu naší drahé maminky a babič-
ky, paní Libuše Žejdlové, která by se zároveň 1. června dožila 90 let. 
Stále vzpomínají dcery s rodinami a vnoučata.

Dne 31. května uplyne 8 smutných let od úmrtí mého drahého manžela, 
pana Jiřího Černého z Kamence. 
S láskou stále vzpomíná manželka Karla.

Dne 11. května uplynulo 14 let od chvíle, kdy nás navždy opustil náš milovaný 
pan Antonín Janout. 
S úctou a láskou stále vzpomínají manželka Marie, synové Miroslav a Luboš 
s rodinami a ostatní příbuzní.

Vítání občánků
Zase nám přibyli noví malí občánci a rádi 
bychom je přivítali v našem městě.
Slavnostní akci připravujeme na 20. června 
2015 v 9 hodin. Sejdeme se v obřadní síni 
našeho zámku.
Zveme rodiče s dětmi narozenými od
1. ledna  do 30. dubna 2015 nebo i dříve, 
pokud se nemohli na minulé vítání dosta-
vit. Přihlásit se můžete osobně u paní Evy 
Vávrové v sekretariátu MÚ, 1. patro nebo na 
tel. č. 412 557 721, případně e-mailem na 
adrese: sek@mujilove.cz, a to do 12. června 
2015.

Jílovský komorní sbor nabízí svým příznivcům po-
slech krásných písniček nejen ve vlastním podání, ale 
i v provedení dalších pěveckých sborů z jiných míst. 
Přehlídka sborů se koná v sobotu 20. 6. 2015, odjezd 
v 6 hodin z Mírového náměstí v Jílovém. V Cholticích
je zámek s pěkným velkým parkem. Možnost pooběd-
vat je v zámecké restauraci nebo v městečku. Cena 
za dopravu autobusem je 100 Kč za osobu, návrat ve 
večerních hodinách.
kontakt na přihlášení: paní Mikeschová, tel. 723986879

Pojeďte s námi 
do Choltic,
bude se tam hodně zpívat!
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